



Date: 23 September 2021

التاريخ: 23 سبتمبر 2021

Subject: Rights Issue

الموضوع: أسهم حق الأفضلية

Dear Shareholders,

الأفاضل المساهمين والمستثمرين الكرام،

Subsequent to the subject matter disclosures, Bank Nizwa SAOG ("Bank Nizwa" or the "Bank") is pleased to announce the successful completion of Rights Issue of 736,953,032 shares aggregating to RO 70,010,538.040.

إحافا بالإفصاحات السابقة المتعلقة بالموضوع أعلاه، يطيب لبنك نزوى أن يعلن عن إنتهاء الإكتتاب بأسهم حق الأفضلية بنجاح والتي بلغت عددها 736,953,032 سهم بقيمة 70,010,538.040 ريالاً عمانياً.

Allotments of all subscriptions are approved by the Capital Market Authority. The final procedures relating to updating and listing of new shares in Muscat Clearing & Depository and Muscat Stock Exchange is being carried out and shall be completed as scheduled on 26 September 2021.

ويشار إلى أن مخصصات الاشتراكات تم اعتمادها من قبل هيئة سوق المال، ويجري الآن تنفيذ الإجراءات النهائية المتعلقة بتحديث وإدراج الأسهم الجديدة في شركة مسقط للمقاصة والإيداع وبورصة مسقط، حيث سيتم الإنتهاء من ذلك كما هو مقرر في 26 سبتمبر 2021.

The Bank's new issued share capital post-Rights Issue shall be RO 220,010,538.040 of 2,236,953,032 shares.

وسيصل رأس مال البنك بعد انتهاء الإكتتاب بأسهم حق الأفضلية إلى 220,010,538.040 ريال عماني بواقع 2,236,953,032 سهم.

We would like to express our utmost appreciation to all subscribers and shareholders for their continuous support, trust and confidence in Bank Nizwa.

نود أن نعبر عن خالص تقديرنا للمساهمين والمستثمرين على دعمهم المتواصل وثقتهم المستمرة في بنك نزوى.

Khalid Al Kayed
Chief Executive Officer



خالد الكايب
الرئيس التنفيذي